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1. överlämna detta utlåtande som svar på remissen 

2. paragrafen begärs omedelbart justerad. 

 

 

§ 12 Program för en sammanhållen stad 2015-2020 – 

remiss från kommunstyrelsen 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämnden beslutar att 

 

1. lämna utlåtandet utan eget ställningstagande 

2. paragrafen begärs omedelbart justerad. 

 

Ärendet 

Förvaltningen redovisar ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2014-08-18, Dnr 1.7-1191-2014. Programmet kompletterar stadens 

visionsarbete Vision 2030, Söderortsvisionen och Vision Järva och 

målformuleringarna ska integreras i stadens interna ledningssystem.  

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslog nämnden att besluta 

1. överlämna detta utlåtande som svar på remissen 

2. paragrafen begärs omedelbart justerad. 

 

§ 13 Förvaltningsenschefens information 

 

 Mats Larsson informerade om läget kring takproblemet på 

Nya krematoriet på Skogskyrkogården. Dialog i frågan sker 

med stöd av stadens jurist gentemot SKANSKA och arkitekt 

Celsing. SKANSKA kommer inom kort att ge en offert för 

att genomföra takrenovering. En slutförhandling med 

leverantören av teknikutrustning till krematoriet är slutförd. 

Kostnaderna för hela projektet ligger inom anvisad 

budgetram. 

 Karin Söderling informerade om aktuellt läge i projektet om 

utbyggnad av Bromma kyrkogård. Dialog pågår med 

entreprenören SH Bygg om deras ansvar att färdigställa 

begravningsplatsen i fungerande skick enligt det avtal som 

finns mellan parterna.  

 

§ 14 Övriga frågor 

 

Förelåg inga övriga frågor. 

 



Kyrkogårdsnämnden Protokoll 

Sida 7 (7)  

 

 

 

stockholm.se 

 

Ordföranden Annette Lundquist Larsson (M) tackade förvaltningen 

för arbetet med att färdigställa den nya askgravlunden vid 

Sandsborgkyrkogården. Ordföranden uttryckte också sin 

uppskattning för att invigningsceremonin den 8 september lockat 

många närvarande och fått uppmärksamhet i media.   

 

Ordföranden Annette Lundquist Larsson (M) informerade att på 

grund av maktskifte i kommunfullmäktige var detta hennes sista 

sammanträde som ordförande i kyrkogårdsnämnden. Annette 

Lundquist Larsson tackade samtliga närvarande för gott stöd och 

trevligt samarbete under sin ordförandeperiod. 

 

Ordföranden avslutade mötet. 

 

 

 

 


